
PRESÈNCIA DE CAMFiC A RAC 1

Les darreres setmanes hi ha hagut presència de representants de CAMFiC en 
diferents emissions de RAC1, la ràdio que més ha crescut en oients els darrers 
mesos a Catalunya. Per part del grup GERMIAP, i en concret des del subgrup de 
vacunes, la Dra. M.Lluïsa Morató va ser entrevistada el 28 de desembre a 
l'informatiu La Nit a Rac 1 per explicar la tasca que desenvolupen els metges de 
família davant dels casos de grip d'aquest any.

D'altra banda, la Dra. Montserrat Romaguera va intervenir en els informatius de la 
cadena radiofònica amb una informació sobre els excessos durant les festes de 
Nadal, amb consells sobre com mantenir hàbits saludables en dates poc propícies.


